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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koje mjere poduzima Vijeće ministara BiH kako 

bi se broj graničnih prijelaza za promet robama biljnog i životinjskog podrijetla doveo u sklad 

s potrebama Bosne i Hercegovine? Ovo posebno u svjetlu pristupa Republike Hrvatske 

Europskoj uniji. Za sada su dva planirana prijelaza dovoljna.“ 

 

 


